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20e Jaardiner Deltalinqs

EENIIENBORST MET
EET| TOEFJE PFASz
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Foto's: Mirjam Lems

Voor de twintigste keer kwamen de achterban en relaties van Deltalinqs bijeen om
gezamenlijk een vorkje te prikken en daarbij het glas te heffen. Na het voorafje
zeevruchten bestond het hoofdgerecht uit eendenborst. Met een toefje PFAS.
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lFl" Onderzeebootloods bij RDM is sinds een aantal

I l¡uur, het decor van het jaarl¡jkse havendiner van

LlD",,u,,nos, dat traditiegetrouw op de derde

maandag van januari wordt gehouden. Voorman

Steven Lak hield voor de zevende keer een toespraak

voorafgaand aan het diner. Het was zijn laatste, want

toen hij bij het eind van zijn speech was gekomen en de

aanwezigen een goede voortzetting van de avond had

gewenst, was het moment aangebroken waarop zijn

opvolger Atzo NicolaT het stokje van hem overnam.

Een van de zaken die Lak aanstipte was de volgens

hem 'beschamende' houding van de overheid in het

PFAS-dossier. "Beschamend, omdat de overheid bij de

aanpak van dit dossier, maar ook dat van stikstof en

zeer zorgwekkende stoffen, onvoldoende vooruitziend

is geweest en vereiste minimum standaards voor

regelgeving uit het oog is verloren", aldus Lak. ln het

nieuwe strategisch plan van Deltalinqs, dat aan het eind

van de avond aan de genodigden werd meegegeven,

valt te lezen dat Deltalinqs met DCMR in gesprek is

over een oplossing voor het havengebied. Want sinds

mei vorig jaar staat de vergunningverlening on hold, wat

zorgelijk is, vindt Deltalinqs.

En de overheid, die door Lak werd aangesproken?

Special guest Stientje van Veldhoven, minister van

Milieu en Wonen, liet blijken niet direct aangespoord

te zijn om tot een snelle oplossing te komen. 'Een

lastig probleem' is het, gaf ze te kennen, 'waar we hard

aan werken'. Enig concreet punt dat de minister kon

voorleggen, is dat PFAS 'op de Europese agenda' is

geplaatst. Tja, daar moesten de dinerenden het mee

doen. Gelukkig werd op dat moment de eendenborst

uitgeserveerd. Met een goed glas wijn erbij, om de

PFAS-bijsmaak wat mee weg te spoelen.


